
Van:   
Verzonden: vrijdag 7 september 2018 14:37 
Aan: Griffie Nijmegen 
Onderwerp: Overlast door activiteiten 

Beste gemeenteraad, 

Afgelopen week heb ik een mailuitwisseling gehad met mevrouw Basten van het 

Evenementen team (zie onderstaand). Mijn verzoek is om in de gemeenteraad te bespreken 

of er een zorgvuldiger afweging kan worden gemaakt welke evenementen in en rond 

Nijmegen worden georganiseerd tbv het behoud van het karakter van de stad en de rust in 

de omgeving. Wij ondervinden steeds vaker hinder van wegafzettingen en drukte of lawaai. 

Wij gunnen iedereen het plezier van de activiteiten, maar graag in balans met de behoeften 

van omwonenden. 

Bij voorbaat hartelijk dank, ik zie uw reactie graag tegemoet. 

 

 

 

****************************************** 

Beste mevrouw Basten, 

Dank voor uw uitgebreide antwoord op mijn email. Hartelijk dank dat u mijn klacht heeft 

besproken. Ik zal de link zeker bekijken om te zien of ik een verzoek kan sturen naar de 

gemeenteraad. 

Rest mij nog een opmerking/vraag: 

Waarom heeft u de ambitie om Nijmegen zo te profileren? Is ambitie per definitie een 

positief woord? M.i. niet als onvoldoende wordt onderbouwd waarom bepaalde activiteiten 

ondernomen worden. 

Nijmegen is al drukke studentenstad, er wordt veel georganiseerd, ik denk meer dan genoeg 

evenementen. Bij de laatste zomerfeesten waren er 200.000 bezoekers in de stad (ik was er, 

ik vond het heel erg druk). Hoe breed wilt u het publiek hebben? 

Ik waardeer de inzet van u en uw team, ik vraag u wel om na te denken of u dan ook niet de 

taak heeft de afweging te maken of soms minder ipv meer activiteiten de kwaliteit niet ten 

goede komt. Ik heb flink wat jaren in Amsterdam gewoond, dat nu tot het Venetie van 

Nederland aan het verworden is, heel erg jammer. Het behouden van het geheel eigen 

karakter van Nijmegen vind ik daarom des te belangrijker. 

Ik heb persoonlijk helemaal niet de behoefte om Nijmegen de Gelderse sport- en 

beweegstad te maken. Ik stel voor dat u op zondag eens in Beek en omgeving komt kijken, 

hoeveel wielrenners en motorclubs hier al rondrijden. 



Ik hoop dat mijn kritische blik ook kan bijdragen tot beschermen wat al goed is. Dank voor 

het luisteren. 

Met vriendelijke groeten, 

 

From: Helen  

Sent: Wednesday, September 5, 2018 3:40 PM 

To:  

Subject: Overlast door activiteiten 

Geachte , 

Wij hebben uw bericht ontvangen aangaande Holland Ladies Tour. Wij hebben uw mail 

besproken in het Evenementen Actie Team. Ten eerste laten wij u weten dat we het erover 

eens zijn dat het nooit de bedoeling kan zijn dat bewoners niet of nauwelijks thuis kunnen 

komen tijdens een evenement. Het is sowieso de afspraak dat, mocht dit noodzakelijkerwijs 

het geval zijn, de betreffende bewoners hierover bijtijds geïnformeerd worden. Het is goed 

dat u ons mailt, wij -de afdeling evenementen- nemen dit mee in de evaluatie van de 

Holland Ladies Tour. We vinden het erg vervelend dat dit is voorgevallen. 

Vanuit het sportbeleid van de gemeente Nijmegen hebben wij de ambitie om in 2020 te zijn 

uitgegroeid tot dé Gelderse sport- en beweegstad. {Sport)evenementen zijn daarbij geen 

doel op zich, maar zijn een middel om sport- en bewegen voor iedereen te stimuleren of om 

onze stad te profileren. De Holland Ladies Tour stimuleert door de organisatie van diverse 

side events de breedtesport. Denk daarbij aan een clinic en demonstratie para-cycling. 

Tegelijkertijd wordt er verbinding gezocht met bestaande fietsinitiatieven, zoals de lokale 

wielerclub RTC Groenewoud en studentenclub Mercurius. RTC Groenewoud heeft 

bijvoorbeeld de ambitie om haar eigen ronde 'de omloop der zeven heuvelen' te 

professionaliseren. Mercurius heeft de ambitie in 2020 het WK studentenwielrennen te 

organiseren. Beide clubs zien participatie binnen de organisatie van de Holland Ladies Tour 

als ultieme oefening/ scholing om hun ambities waar te maken. 

Nijmegen is de oudste stad van Nederland, gelegen aan de Waal, omringd door een prachtig 

natuurlandschap. Evenementen zoals de Holland La dies Tour dragen bij aan het jonge 

karakter va de oudste stad van Nederland. Met media uitingen in landelijke nieuwsbladen 

{zoals de Telegraaf) en uitzendingen op Omroep Gelderland en L1 zijn er kansen om met 

een mooie route de karakteristieken van onze stad aan een breed publiek te tonen. 

U vraagt uw brief te bespreken in de gemeenteraad, om dat te bewerkstelligen moet u zich 

wenden tot de raad - dat kunnen wij helaas niet voor u doen. Hoe u dat doet vind u hier: 

https://www.nijmegen.nl/over-de-gemeente/gemeenteraad/contact-met-de

gemeenteraad/ 

Contact met de gemeenteraadn 1 Gemeente Nijmegen 



www.nijmegen.nl 

U kunt bijvoorbeeld een brief sturen aan de raad. Deze brief kunt u mailen naar 

griffie@nijmegen.nl of opsturen per post naar: Gemeente Nijmegen t.a.v. de 

gemeenteraad Postbus 9105 6500 HG Nijmegen 

Ik hoop u met deze mail voldoende geïnformeerd te hebben. Mocht u nog vragen hebben, 

dan kunt u mij mailen of bellen. 

Met vriendelijke groeten, 

Helen Basten 
Interim adviseur evenementen 

'?!'� �'.'Il/� 
t��� Nijmegen 

v 

Gemeente Nijmegen 
06 - 41 25 09 64 

 

Van:   
Verzonden: donderdag 30 augustus 2018 11:41 
Aan: Doclnfo 
Onderwerp: Overlast door activiteiten 

Beste gemeente Nijmegen, 

Als bewoner van Beek zijn wij gewend aan georganiseerde festiviteiten en sportieve 

activiteiten in de omgeving gedurende het jaar, het lijken er echter steeds meer te worden. 

M.n. sportieve activiteiten (fietsen en hardlopen) komen regelmatig voor, waarbij er sprake 

is van wegafzettingen. 

Gisteren echter was voor ons de grens wel bereikt toen het verkeer door de wielerwedstrijd 

helemaal vastliep in de omgeving. 

https://www.indeleiderstrui.ni/nieuws/vrouwen/186486/wegwerkzaamheden-houden-van

vl euten-bi j na-va n-zege-in-boels-lad ies-tou r-af 



Wegwerkzaamheden houden 
Van Vleuten bUna van zege in 
Boels Ladies Tour af 

www.indeleiderstrui.nl 

Annemiek van Vleuten won woensdag met 

overmacht de eerste rit in lijn van de Boels 

Ladies Tour. Ze kwam solo binnen, maar 

bijna ging het mis, toen ze de verkeerde 

afslag nam". 

Nijmegen vanaf Keizer Karelplein stond helemaal vast, vanaf Berg en Dal kwam alle verkeer 

door Beek, mijn dochter mocht op weg van school naar huis in Berg en Dal van de politie niet 

eens oversteken. Hierdoor kwamen andere afspraken 's middags in het gedrang. 

Graag wil ik u vragen om te overwegen of dergelijke evenementen op een normale 

doordeweekse dag tijdens de spits echt noodzakelijk zijn. 

Ik begrijp dat u als gemeente verantwoordelijk bent voor het 'entertainment' en toeristisch 

verdienmodel, maar mag het alsjeblieft een onsje minder? Omwille van de bewoners. Ons 

woongenot ligt naast een gezellige stad ook in mooie natuur rondom Nijmegen en het 

kunnen genieten van de (relatieve) rust. 

Verzoek om dit serieus te bespreken in de gemeenteraad. Bij voorbaat hartelijk dank. 

Mvgr, 

 

inwoner Beek Ubbergen 
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